

TOMMERUP ANDELSBOLIGFORENING

Albanigade 44 - 5000 Odense C - tlf. 6612 4344

Kontortid mandag-torsdag kl. 9-16, fredag kl. 10-14

Til beboerne på

Vestervangen 2-32, Teglværksvej 5-39 og Stationsvej 10-34

Referat fra ordinært afdelingsmøde tirsdag den 10. september 2013 i afd. 6, 7 og 13 på Teglværksvej 21.

Deltagere: 4 beboere (Teglværksvej) - 4 husstande, 1 beboere (Stationsvej) - 1 husstand, Vicevært Jan Baadsgaard, Karin Bjerre & Marlene Brus Sørensen (praktikant) fra domhusgaarden Ejendomsadministration.

1. Ingen dirigent valgt, da man ikke mener det er nødvendigt med det lille mandskab.
 2. Viceværten kunne berette at udskiftning af vinduer i afd. 7, går som planlagt. Man når de planlagte 1 - 2 huse om dagen.
 3. Da ingen beboer var mødt fra afd. 6, er deres budget ikke fremlagt.
For beboerne i afd. 7, vil huslejen forsat være uændret da man havde et overskud på 22.000 kr.. Forslaget til budget for 2014 blev godkendt.
For beboerne i afd. 13, vil huslejen forsat også være uændret, da man havde et overskud på 22.000 kr.. Forslaget til budget for 2014 blev godkendt.
 4. Intet stemmeudvalgt, da man venter og ser om dette bliver nødvendigt.
 5. Der var indkommet et forslag fra Helle Hansen (Stationsvej) ikke mødt, om man kunne få et stykke jord til at lave en urtehave på? Forslaget blev diskuteret og man blev enig om da man ikke vidste hvem der skulle passe urtehaveerne, forslaget kom ikke til afstemning. Istedet blev der snakket om at få etableret nogle brønd ringe i passende højde, hvis man i afdelingen kan finde en el. flere med grønne fingere som vil stå for pasning af disse. Interesserede i dette kan kontakte vicevært Jan Baadsgaard.
- Der var også indkommet et forslag fra Ruth (Teglværksvej), om man kunne få en beholder til affald fra de små haver? Jan ville undersøge muligheden for at beboerne kan få en lille kasse, hvor de kan smide deres haveaffald i.
6. Ingen medlemmer og suppleanter til afdelingsbestyrelsen valgt, man fortsætter med den nuværende ordning, hvor hovedbestyrelse varetager afdelingens interesser.
 7. Under eventuelt blev der drøftet for afd. 7, hoved døre samt flisebelægningen i afdelingen.
For afd. 13 blev der drøftet om man kunne sætte evt. tagrender op ved svalegangen. Jan er ikke sikker på hvordan, men hvis man kunne få en tegning over ideen, er Jan villig til at kigge på om det kan lade sig gøre. Undertag i skur er utæt, dette vil blive lavet.

Mødet hævet.



Karin Bjerre